
  رسول اهللاالله االله أغثنا يا 
   -  بيات –

ــــ ــــ هالل	 ــــاثْ غِ أَ  هالل	 ــــ ن َ ــــرَ  اي ــــ ولَ سُ  هالل	
 

ــ  ــكَ لَ عَ  اهالجــ ظــيمَ ا عَ ي ــ ي ــ واتُ لَ صَ  هالل	
 

ـــعَ  ـــاب يَ الْ بِ  دٌ بْ ـــجـــتَ رْ ب ـــابعْ الأَ  مَ ثْ ي لَ  ت
 

ــــ  ــــ دْ جِ ــــحَ رْ واب مَ الجِ بِ ــــبً ــــاهلْ بِ قَ  دْ ا قَ  ن
 

ـقْـمُ  ودِ الجبِ  وفرُ عْ لمَ ا تَ نْ أَ   يوفري الض9
 

ــــإِ   ــــثْ غِ هــــوف أَ لْ ي مَ ن= ــــ ق= حَــــي بِ ن  هاللّ
 

 جيـــبالمُ  ر9 م سِـــظَ عْ بيـــب الـــأَ الحَ  تَ نْـــأَ 
 

ـــ ســـولِ رَ بِ  لـــاذَ  نْ خيـــب مَـــحاشـــا يَ    هالل	
 

ــالحَ  بَ صــاحِ  ــمِ  جــوكَ رْ أَ  هرَ ضْ ــنَ  كَ نْ  هرَ ظْ
 

ـــا أَ   ـــا ي ـــزH الب ـــالوَ را هْ ـــعَ م وَ قاسِ ـــ دِ بْ  هالل	
 

ــــطَ  ــــالقُ  رَ يْ ــــ رِ مْ ــــ مْ قُ ــــ دْ ر= غَ ــــالفَ  عَ مَ  رِ جْ
 

ــبِ حَ ب بِ جِ تَ اسْــري وَ جْــأَ  مْ نَ اغْــوَ   ــ بي  هالل	
 

ــأَ  ــتــار بِ خْ المُ  تَ نْ ــجْ ك تُ حِ دْ مَ  داركْــى الأَ لَ
 

 هالل	ـ سـولَ رَ  يـا كبHـحِ ار مُ النHـ نَ مِـ جونْ يَ  
 

ـــأَ  ـــالحَ  تَ نْ ـــب بِ ـــي يَ لْ ك قَ رِ كْ ذِ بي ـــبب  طي
 

ـــ ســـولَ رَ بِ  ذَ الـــ نْ خيـــب مَـــحاشـــا يَ    هالل	
 

 

 

© Damas Cultural Society 

http://damas.st 

   



    

Allah, Allah, succor us, o Messenger of Allah    

Allah, Allah, succor us, o Messenger of Allah, 

O you of great rank, upon you be the blessings of Allah! 

 

O slave (standing) at the door, hoping to kiss the threshold - 

Strive hard to be granted the reply “Welcome, we have accepted him!” 

 

(O Messenger of Allah) you are well known for generosity and entertaining guests - 

I am in a state of worries and yearning – revive me, for the sake of Allah! 

  

You are the most beloved (of Allah), the secret of the One Who Responds - 

He will not fail who takes refuge in the Messenger of Allah. 

 

O You who holder of the (Divine) Presence, I implore you: Give me glance, 

O father al-Zahra, of al-Qasim and of ´Abd Allah!   

 

O turtledove – rise and twitter with the daybreak 

Gain me rewards, reply to (the call of) the Messenger of Alllah. 

 

(O Messenger of Allah) you are the Elect, by praising  you stains are polished out 

Whoever loves you is saved from the Fire, o Messenger of Allah! 

 

You are the beloved (of Allah) – by mentioning you my heart becomes good 

He will not fail who takes refuge in the Messenger of Allah! 
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